
 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
19 mars 2015 

5 

 

Sammanträde torsdagen den 19 mars 2015 klockan 18.00-
19.50                              Paragrafnr 1 – 49 Antal blad  54 
Ledamöter Ersättare 
Awad Hersi (MP) ordförande 

Ole-Jörgen Persson (M) vice ordförande 

Anna Jonazon (S)  

Azad Hassan (S) 

Mecide Gulenay (S) 

Sakib Hossain (S) 

Sus Andersson (MP) 

Rashid Mohammed (V)  

Dennis Wedin (M) 

Markku Sirviö (M) 

Markus Brigander (M) 

Naemi Karlsson (M)  

Bengt Porseby (FP) 

Jossif Gummar (S) 

Jenny Storm Gillberg (S) 

Celal Altun (S)  

Malin Holmberg (S) 

Guner Kayhan (MP) 

Stephan Gullberg (MP) 

Ifrah-Degmo Mohamed (V) 

Aras Amin(M)  

Annika Rosenberg (M)  

Olof Kollinius (M) 

Carolina Rosén (FP)  

 

Tjänstgörande ersättare 
  

Anmälda förhinder 
Peter Trixe (KD) och Sara Andersson (C) 

 
 

Tjänstemän 
§§ 1-48: Tf stadsdelsdirektören Christina Heglert, avdelningscheferna Toni Mellblom, 

samt nämndsekreteraren Anna Birgersson 

§§ 1-43 Avdelningschefen Margareta Ericson och Connie Stålhäll-Wallin, tf 

avdelningschefen Anna Larsson, enhetscheferna Cornelia Schröeder, Ida Malmborg och 

Petra Kron Forsling informationsansvarig Charlotte Helmersson . 

Personalrepresentanterna KOMMUNAL Madeleine Ledel, VISION Christina 

Wennström, SACO Carina Nyström. 

Under §§ 1-43 vid sammanträdet hade allmänheten rätt att närvara. Sammanträdet 

inleddes med information från stadsbyggnadskontoret om pågående och 

kommande planer i Tensta. Efter informationen blev det tid för frågor gällande 

dagens ärenden. Det formella sammanträdet började klockan 19.10 

Utses att justera         Awad Hersi (MP) och Ole-Jörgen Persson (M) 
 

Dag för 
justering     

25 mars 2015 

 

Sekreterare 
 

Ordförande Vice ordförande 
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§ 1   

Val av justerare och dag för justering 

Stadsdelsnämnden beslöt att utse ordföranden Awad Hersi (MP)  

och Ole-Jörgen Persson (M) att justera dagens protokoll. 

Stadsdelsnämnden beslöt vidare att protokollet ska justeras  

den 25 mars 2015. 

Det anmäldes att protokollet fört vid stadsdelsnämndens sammanträde 

den 29 januari 2015 justerades den 4 februari 2015. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ___________________ 
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Blad 3 

 

  

§ 2   

Svar på remiss om att ingå finansiell samordning i 
Stockholm 

Beslut 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det som svar på remissen till 

kommunstyrelsen. 

 

Ärendet 
Stockholms stad har från försäkringskassan få en förfrågan om att 

bilda samordningsförbund med finansiell samordning eller så kallad 

FINSAM- samverkan. Förvaltningen ställer sig i huvudsak positiv till 

förslaget eftersom det finns ett stort behov av att vidareutveckla och 

effektivisera samverkansformerna mellan staden, Försäkringskassan, 

Arbetsförmedlingen och landstinget. Individen kan genom bättre 

samverkan erbjudas bättre individuellt anpassat stöd och därmed 

uppnå egen försörjning. Det framgår dock inte i ärendet hur 

finansiering av förbundet ska ske utan endast att staden skulle stå för 

25 procent av kostnaderna. Förvaltningen anser att finansiering av 

förbundet samt ansvaret för att samordna stadens interna arbete i 

förbundet ska utgå från arbetsmarknadsnämnden. Detta eftersom de 

har det kommunövergripande ansvaret för arbetsmarknadsinsatser. 

Sammanfattningsvis föreslår förvaltningen Spånga-Tensta 

stadsdelsnämnd att godkänna förvaltningens tjänsteutlåtande som svar 

på remissen till kommunstyrelsen.  

 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 11 februari 2015. 

Dnr 1.5.1-066/2015 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ____________________ 
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§ 3   

Förslag på riktlinjer för Medborgarförslag Spånga-Tensta 
stadsdelsnämnd 

Beslut 
Stadsdelsnämnden antar riktlinjer för Medborgarförslag till Spånga-

Tensta stadsdelsnämnd.  

 

Ärendet 
Stadsdelsförvaltningen har fått i uppdrag att ta fram riktlinjer för 

Medborgarförslag. Stadsdelsnämnden har även vid sitt sammanträde 

den 28 augusti 2014 gett förvaltningen i uppdrag att svara på en 

skrivelse från miljöpartiet avseende rutinerna för medborgarförslag.  

Stadsdelsförvaltningen har tagit fram ett förslag på riktlinjer för 

medborgarförslag.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 17 december 2014. 

Dnr 1.1-597/2014 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  __________________ 
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§ 4   

Förslag på hundrastplatser samt hundrastgårdar i Spånga-
Tensta 

Beslut 
1 Stadsdelnämnden fattar beslut om att inrätta de föreslagna 

hundrastplatserna samt överlämnar beslutet till kommunstyrelsen. 

2 Stadsdelsnämnden fattar beslut om att inrätta hundrastgårdar 

alternativ 2 och alternativ 3 i tjänsteuttalandet. 

3 Att därutöver anföra 

Vi ser gärna att de hundrastplatser och hundrastgårder 

stadsdelsnämnden inrättar är långsiktiga lösningar. Bromstens 

industriområde kommer att bebyggas vilket ger ett välbehövligt 

tillskott av nya bostäder i stadsdelen. 

Förvaltningskostnadsberäkning och tidsplan vitsordas. 

 

Ärendet 
Förvaltningen har fått i uppdrag av nämnden att föreslå 

hundrastplatser i Spånga och Tensta och även undersöka 

förutsättningarna för någon eller några hundrastgårdar.   

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 10 februari 2015. 

Dnr 3.1-378/2014 

 

Förslag till beslut 
Ordföranden Awad Hersi m.fl. (MP) Anna Jonazon m.fl. (S) Rashid 

Mohamed (V) lade fram ett förslag till beslut och föreslog att 

nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 

M+FP anslöt sig till MP+S+V:s förslag. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom MP+S+V:s förslag. 

 

 

  ______________________  
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§ 5   

Riktlinjer för krishantering 

Beslut 
Stadsdelsnämnden antar Riktlinjer för krishantering. 

 

Ärendet 
Stadsdelsförvaltningens krisdokumentation och arbetsordning är 

föråldrad och i behov av att förnyas. Krisdokumentation ska i 

framtiden förnyas i takt med Stockholms stads trygghets och 

säkerhetsprogram. Riktlinjen ger förvaltningens ledningsgrupp rätt att 

besluta över förvaltningens krisplan. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 10 december 2014. 

Dnr 2.4-969/2014 

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ___________________ 
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Blad 7 

 

  

§ 6   

Förslag på form för verksamhetsbesök 

Ärendet utgick. 

 

  _________________ 

 

 

 

 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
19 mars 2015 

Blad 8 

 

  

§ 7  

Ansökan om medel för fortsatt verksamhet på 
servicehusen i Spånga-Tensta 

Beslut 
Stadsdelsnämnden beviljar trettiosex tusen kronor (36 000 kr) till 

samverkansgruppen PRO-SPF för verksamhet inom äldreomsorgen år 

2015. 

 

Ärendet 
Samverkansgruppen PRO-SPF ansöker om bidrag för fortsatt 

verksamhet inom äldreomsorgen i Spånga-Tensta 

stadsdelsförvaltning. Verksamheten bedrivs på äldreboendena genom 

den så kallade ”Guldkanten”, och på servicehusen i form av 

trivselträffar i samlingssalarna samt genom heldagsutflykter. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 26 januari 2015. 

Dnr 5.4-049/2015 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _____________________ 
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§ 8   

Nedskrivning av fordran 

Beslut 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att nedskriva upptagna 

fordringar om 118 800 kronor. 

 

Ärendet 
Enligt stadens regler för ekonomisk förvaltning, kapitel 3 paragraf 2 

ska en obetald fordran skrivas ned i bokföringen efter det att alla 

inkassoåtgärder vidtagits eller senast ett år efter förfallodatum. Detta 

innebär enbart en bokföringsteknisk åtgärd. En gäldenär är fortfarande 

betalningsskyldig även om fordran avskrivits i bokföringen och 

avförts räkenskaperna.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 11 februari 2015. 

Dnr 2.1-997/2015 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ___________________ 
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§ 9   

Delegation avseende hantering av avgifter för barn i 
förskoleverksamhet 

Beslut 
Stadsdelsnämnden beslutar om delegation av avgiftshantering till 

serviceförvaltningen enligt detta tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet 
Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 11 februari 2015. 

Dnr 1.1-116/2015 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _____________________ 
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§ 10   

Svar på begäran om yttrande om enheten för ekonomiskt 
bistånd 

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden lämnar svar på begäran om yttrandet i enlighet 

med tjänsteutlåtandet. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar om omedelbar justering. 

 

Ärendet 
IVO begär yttrande i den del av klagomålet som avser nämndens 

handläggning och kontakt med klienter. Utredningen ska utgå i 

enlighet med 5 kap 3 § SOSFS 2011:9  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 2 februari 2015. 

Dnr 1.4-636/2014 

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _____________________ 
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§ 11   

Svar på medborgarförslag om fritidsgårdarnas öppettider 

Beslut 
Stadsdelsnämnden beslutar att ge förvaltningen i uppdrag att 

undersöka behovet av sommaröppet på nämndens öppna 

fritidsverksamheter i Spånga. 

 

Ärendet 
Förvaltningen har mottagit medborgarförslag om att Fritidsgården 

Grottan ska ha öppet någon kväll i veckan även under sommaren. 

Enligt förslaget kan tiderna samorganiseras tillsammans med den 

närliggande fritidsgården Folkan. 

 

Förvaltningen föreslår att nämnden ger förvaltningen i uppdrag att 

undersöka behovet av sommaröppet på nämndens öppna 

fritidsverksamheter i Spånga. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 11 februari 2015. 

Dnr 1.2.4-769/2014 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _________________ 
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§ 12   

Svar på medborgarförslag angående träning på gym för 
pensionärer 

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet som svar på 

medborgarförslaget. 

 

Ärendet 
I november 2014 inkom ett medborgarförslag till stadsdelsnämnden 

gällande möjligheten för pensionärer att träna på gym. 

Stadsdelsnämnden beslutade vid sammanträdet den 27 januari 2015 

att medborgarförslaget skulle överlämnas till förvaltningen för 

beredning. 

Förslagsställaren pekar på betydelsen av att äldre människor har 

möjlighet att träna på gym för att på så sätt öka sitt välbefinnande. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 5 februari 2015. 

Dnr 1.2.4-879/2014 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _______________________ 
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§ 13   

Svar på medborgarförslag om Fritidsgård i Hjulsta 

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet som svar på 

medborgarförslaget. 

 

Ärendet 
Förvaltningen har mottagit medborgarförslag från flera boende i 

stadsdelen om att öppna en fritidsgård i Hjulsta.  

Förvaltningen har fått i uppdrag av nämnden att ta fram ett förslag om 

att öppna en fritidsgård i Hjulsta under mandatperioden. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 11 februari 2015. 

Dnr 1.2.4-945/2014 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ___________________ 
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§ 14  
Anmälan av verksamheternas verksamhetsplaner 
  

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner enheternas verksamhetsplaner. 

Ärendet 
Samtliga enheter har inför verksamhetsåret 2015 tagit fram 

verksamhetsplaner. Enheternas verksamhetsplaner grundar sig på de 

styrsignaler som synliggörs genom kommunfullmäktiges budget 2015, 

nämndens verksamhetsplan 2015, stadens övriga styrdokument, 

tillämplig lagstiftning och brukarnas förväntningar och synpunkter. 

Utifrån dessa styrsignaler har enheterna formulerat åtaganden, 

medarbetaråtaganden, arbetssätt och uppföljningsmetoder för att 

tydliggöra vilka resultat de ska åstadkomma för att närma sig de 

önskvärda tillstånd som uttrycks i nämndmålen för 2015. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ___________________ 
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§ 15   

Anmälan av kvalitetsgarantier för nämndens verksamheter 
2015 

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner enheternas kvalitetsgarantier. 

 

Ärendet 
Förvaltningens enheter har utarbetat kvalitetsgarantier. Med 

utgångspunkt i enhetens verksamhetsplan väljer verksamheten ut de 

åtaganden som är intressanta att kommunicera med brukaren och 

andra utomstående. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 20 februari 2015. 

Dnr 1.1-083/2015 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _________________ 
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§ 16   

Anmälan av medborgarförslag om att bygga ett stall i 
Spånga 

Beslut 
Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda inkommet 

medborgarförslag om att bygga nytt stall i Spånga. 

 

Ärendet 
Det har inkommit ett medborgarförslag om att bygga nytt stall i 

Spånga 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 20 februari 2015. 

Dnr 1.2.4-033/2015 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

________________ 
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§ 17   

Anmälan av medborgarförslag om att förbättra 
telefonkontakten med Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning 

Beslut 
Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda inkommet 

medborgarförslag om att förbättra telefonkontakten med Spånga-

Tensta stadsdelsförvaltning. 

 

Ärendet 
Det har inkommit ett medborgarförslag om att förbättra 

telefonkontakten med Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 20 februari 2015. 

Dnr 1.2.4-036/2015 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _________________ 
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§ 18   

Anmälan av medborgarförslag om närvarande politiker och 
längre öppettider på fritidsgårdar m.m. 

Beslut 
Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda inkommet 

medborgarförslag om närvarande politiker och längre öppettider på 

fritidsgårdar m.m. 

 

Ärendet 
Det har inkommit ett medborgarförslag om närvarande politiker och 

längre öppettider på fritidsgårdar m.m. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 20 februari 2015. 

Dnr 1.2.4-044/2015 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ________________ 
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§ 19   

Anmälan av medborgarförslag om scenprojekt för unga 

Beslut 
Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda inkommet 

medborgarförslag om scenprojekt för unga. 

 

Ärendet 
Det har inkommit ett medborgarförslag om scenprojekt för unga. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 20 februari 2015. 

Dnr 1.2.4-056/2015 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ____________________ 
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§ 20   

Anmälan av Kolloinspektioner sommaren 2014 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger kolloinspektionen för sommaren 2014 till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Stockholms stad genomför varje år en inspektion av 

kolloverksamheten. Här är resultatet från inspektionerna. 

 

Dnr 1.2.1-060/2015 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _________________ 
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§ 21   

Anmälan av synpunkter och klagomål inom äldreomsorg 
och funktionshinder 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger föreliggande anmälan av synpunkter och 

klagomål inom avdelningen för äldre och funktionsnedsättning, under 

perioden 2014-07-01 – 2014-12- 31, till handlingarna. 

 

Ärendet 
Enligt beslut i Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 2008-01-24 ska 

inkomna synpunkter och klagomål till avdelningen för äldre och 

funktionsnedsättning anmälas löpande under året.  

Detta ärende innehåller synpunkter och klagomål för andra halvåret 

2014.  

Under den redovisade perioden har 18 stycken klagomål och 

synpunkter inkommit till avdelningen för äldre och 

funktionsnedsättning. På enheterna pågår ett ständigt arbete med att 

förbättra hanteringen av synpunkter och klagomål. Redovisningen ger 

dock inte en fullständig bild av verkligheten och förvaltningen är väl 

medveten om att en del synpunkter och klagomål behandlas direkt 

utan att redovisas. 

  

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 3 februari 2015. 

Dnr 1.2.1-054/2015 

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ______________________ 
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§ 22   

Anmälan av synpunkter och klagomål inom förskola för 
januari-december 2014 

Beslut 
Stadsdelsnämnden beslutar att anmälan om inkomna klagomål, 

synpunkter och beröm inom förskolan för perioden januari-december 

2014 läggs till handlingarna 

 

Ärendet 
Enligt beslut i Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 2008-06-12 ska inkomna 

synpunkter och klagomål inom förskolan regelbundet anmälas till 

nämnden. Spånga-Tensta har under 2014 bedrivit förskoleverksamhet på 

35 förskolor för ca 1950 barn. Det har under perioden 2014-01-01-2014-

12-31 inkommit totalt 237 stycken klagomål, synpunkter eller beröm 

fördelat på stadsdelens 35 förskolor. Av dessa 237 var 68 stycken beröm, 

54 stycken var synpunkter och 115 var klagomål. 
 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från 

Dnr 1.2.1-094/2015 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ________________ 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
19 mars 2015 

Blad 24 

 

  

§ 23   

Anmälan av Brottsförebyggande rådets protokoll  

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger protokoll från den 13 februari 2015 till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från 13 februari 2015. 

Dnr 1.1-3/2015 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  __________________ 
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§ 24   

Anmälan av Pensionärsrådets protokoll  

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger protokoll från den 22 januari 2015 till 

handlingarna.  

 

Ärendet 
Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 22 januari 2015. 

Dnr 1.1-2/2015 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _______________ 
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§ 25   

Anmälan av Rådets för funktionshindersfrågor protokoll  

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger protokoll från den 15 december 2014 och 

den 19 januari 2015 till handlingarna.  

 

Ärendet 
Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 december 2014 och den 19 januari 2015. 

Dnr 1.1-1/2015 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _____________________ 
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§ 26   

Anmälan om tjänstemannabeslut fattade på delegation 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger tjänstemannabesluten till handlingarna. 

 

Ärendet 
Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 23 februari 2015. 

Dnr 1.1-6/2015 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ________________ 
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§ 27   

Anmälan av inkomna och upprättade handlingar under 
januari och februari 2015 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger rapporten till handlingarna.  

 

Ärendet 
Förteckningen finns i pärm på sammanträdet.  

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  __________________ 
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§ 28  

Kurser och konferenser 
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§ 29  

Information, nämndens och förvaltningens frågor 

Margareta Ericson – Hävningar inom hemtjänsten 

 

- Skrivelse anmäldes av Ole-Jörgen Persson m.fl (M): Skrivelse om 

att förbättra stadsdelens lekplatser. 

 

- Skrivelse anmäldes av Ole-Jörgen Persson m.fl (M) och Bengt 

Porseby m.fl (FP): Skrivelse om ökade barngrupper i förskolan. 

 

 

Beslut 
- Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda 

skrivelserna och återkomma till nämnden. 

 

  ______________ 
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§ 30  

Svar på remiss inför trafikförändringar i SL trafiken 
2015/2016       

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på remissen.  

2. Stadsdelsnämnden beslutar om omedelbar justering. 

 

Ärendet 
Trafikförvaltningen inom Stockholms läns landsting har skickat ut en 

remiss inför trafikförändringar i SL-trafiken 2015/2016. Spånga-

Tensta stadsdelsnämnd bereds möjlighet att lämna synpunkter.  

 

Förvaltningen har angett ett antal förbättringsförslag där förvaltningen 

även har beaktat synpunkter som kommit förvaltningen till kännedom.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 26 februari 2015. 

Dnr 1.5.3-100/2015 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 
Ordföranden Awad Hersi  m.fl.(MP), Anna Jonazon m.fl. (S) Rashid 

Mohamed (V) lade fram ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Stockholm är en växande stad i stark utveckling. Det finns många 

positiva effekter men har också lett till att den infrastruktur som finns 

idag är hårt ansträngd. Vi beklagar att inte företrädare för Stockholms 

läns landsting tog vara på den möjlighet som gavs under hösten 2014 

att uppta förhandlingar med Stockholms stad och regeringen om en 

omfördelning av trängselavgifter och statliga anslag så att ytterligare 

medel kunde frigöras till kollektivtrafiken i Stockholms län. Den bild 

som Moderaterna i Stockholms läns landsting gav blev istället att 

Stockholms län har tillräckliga resurser för att tillgodose de behov på 

utökad kollektivtrafik som finns.  

Remissen visar att Stockholms läns landsting inte förmår erbjuda en 

tillräckligt attraktivt kollektivtrafik för att klara den stora 

befolkningstillväxten, möta efterfrågan på hållbart resande och 

regionens mål om en ökning av andelen kollektivtrafikresor.  
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Trafikförvaltningen har enligt remissen i uppdrag att för 2015 se över 

ytterligare kostnader i syfte att säkerställa en ekonomi i balans. Detta 

kommer enligt Trafikförvaltningen att innebära ytterligare 

reduceringar i trafikutbudet. Vi är starkt kritiska till hur lättvindigt 

alliansen ser på folkomröstningen från 2006 om att intäkterna från 

trängselskatten även ska tillfalla kollektivtrafiken i Stockholms län. 

Resultatet av detta är en sämre kollektivtrafik än vad regionen så väl 

behöver”. 

 

  ____________________ 
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§ 31   

Ändringar i delegationsordning 2015 

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden godkänner revidering av delegationsordning 

9.11. 

2. Stadsdelsnämnden godkänner revidering av delegationsordning 

6.2.1. 

3. Stadsdelsnämnden godkänner tillägg till delegationsordningen 

3.4.1 

4. Stadsdelsnämnden godkänner tillägg till delegationsordningen 

3.18. 

5. Stadsdelsnämnden godkänner tillägg till delegationsordningen 

6.2.13. 

6. Stadsdelsnämnden godkänner tillägg till delegationsordningen 

6.2.14. 

7. Stadsdelsnämnden beslutar om omedelbar justering av ärendet. 

 

Ärendet 
Stadsdelsförvaltningen föreslår en revidering av delegationsordning 

avsnitt 9.11 och 6.2.1. samt tillägg till delegationsordningen 3.4.1, 

3.18. 6.2.13 och 6.2.14. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 25 februari 2015. 

Dnr 1.1-090/2015 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ________________ 
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§ 32   

Satsningar på ökad fysisk aktivitet för ungdomar i 
Järvaområdet 

Beslut 
Förvaltningarnas förslag om särskild insats för ökad fysisk aktivitet på 

Järvafältet godkänns. 

 

Ärendet 
Järvalyftet-idrott har i projektform pågått i åtta år och har sedan 

starten haft kopplingar till de stora satsningarna i området Järva,  

där stadsdelsförvaltningarna Rinkeby-Kista och Spånga-Tensta ingår 

inom ramen för Stockholms stads ytterstadssatsningar. Syftet med 

projektet är att stimulera till bättre folkhälsa, ökad trygghet, nätver-

kande och interaktion men framför allt att engagera barn och 

ungdomar till fysisk aktivitet i områdena kring Järvafältet.  

 

Dnr 1.2.5-104/2015 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och Bengt Porseby 

(FP) lade fram ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Under de senaste åtta åren har Järvalyftet finansierats av projekt 

Järvalyftet-idrott och resultaten har varit i stort sett goda. Den största 

verksamheten med flest deltagare har varit Drive-in fotbollen som 

senast hanterats av ledare från den så kallade Djurgårdsandan. I 

SWECOS rapport finns att läsa hur utfallet av de olika 

idrottsinriktningarna fallit ut och Spånga-Tenstas förvaltnings förslag 

till fortsättning grundar sig på slutrapporten från SWECO. En mycket 

viktig åtgärd som förvaltningen föreslår är att styrningen av 

verksamheten i fortsättningen skall utgå ifrån en idrottskoordinator 

som är lokalt placerad och som arbetsleds av idrottsnämnden. 

 

På idrottsnämndens sammanträde den 17 mars beslutade tyvärr den 

rödgrönrosa majoriteten i Stockholms stad att avsluta Järvalyftet-

idrott. Projektet startades 2007 och har arbetat för att aktivera barn 

och unga i socioekonomiskt utsatta områden, såsom stadsdelarna runt 

Järvafältet.  
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Projektet har bland annat bidragit till att den anmälda brottsligheten 

under julloven har minskat med 40 procent lokalt då fler unga fått en 

meningsfull fritid. 

Tyvärr ser det nu ut som om den rödgrönrosa majoriteten visar sitt 

verkliga jag när det gäller omsorgen om våra ungdomar i stadsdelen. 

Satsningen på drive in-fotbollen blir visserligen kvar året ut, men 

beslut om långsiktig finansiering saknas. Totalt minskas budgeten från 

4,5 miljoner 2014 till 1,05 miljoner 2015, vilket innebär att 

resterande verksamhet avvecklas eller övergår i kommunal regi, 

vilket är ytterst bekymmersamt. Vi tycker det är viktigare att 

skattepengarna används effektivt och att verksamheter som når 

stockholmarna ska prioriteras framför ökad administration. 

Ett sätt att fortsätta driva verksamhet i lokal kommunal regi skulle 

kunna vara att finna verksamheter/idrottsarrangemang som är mindre 

kostnadskrävanden. Som förslag kan nämnas brännboll som kan 

spelas i många olika miljöer (utomhus, gympasalar, fotbollshallar, 

m.fl.) som brukar fånga mångas intresse, där både flickor och pojkar 

kan motionera tillsammans, eller var för sig. 

 

Slutligen och också det viktigaste är att stadsdelen nu måste hitta 

lösningar till att finansiera dessa verksamheter, åtminstone under två 

år framöver och därefter följa upp resultatet av insatserna.   

 

Vi föreslår därför att förvaltningen i Spånga-Tensta sdf hittar 

samarbetsformer tillsammans med Rinkeby-Kista sdf så att frågan och 

verksamheten hålls levande under 2015 och att idrottsnämnden i 

Stockholm får nya kompletterande underlag som styrker att 

verksamheten för barn och unga behövs och att bidrag till 

verksamheten är fördelaktig för att alla ungdomar ska få mer innehåll 

i sin tillvaro. Vi förväntar oss att idrottsnämnden då kan ändra sitt 

beslut om ytterligare tilldelning av ekonomiska medel för en 

finansiering för åren 2016-2017”. 

 

  ___________________ 
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§ 33  

Ny fritidsgård i Hjulsta med tjejprofil 

Beslut 
Stadsdelsnämnden beslutar att ge förvaltningen i uppdrag att inrätta en 

fritidsgård med tjejprofil i Hjulsta grundskola enligt nedan. 

 

Ärendet 
Stadsdelsnämnden har uppmärksammat att det finns ett starkt 

engagemang från boende i området om att inrätta en fritidsgård i 

Hjulsta. Det har även kommit in flera medborgarförslag om detta. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 2 februari 2015. 

Dnr 1.1-087/2015 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Awad Hersi m.fl. (MP), Anna Jonazon m.fl. (S) Rashid 

Mohamed (V) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom 

förvaltningens förslag. 

 

Vice ordföranden Ole-Jörgen Persson m.fl. (M), Bengt Porseby (FP) 

lade fram ett eget förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle 

ställa sig bakom det. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta MP+S+V:s förslag. 

 

Reservation 
Reservation anmäldes av vice ordföranden Ole-Jörgen Persson (M), 

Dennis Wedin (M), Markku Sirviö (M), Markus Birgander (M), 

Naemi Karlsson (M) och Bengt Porseby (FP) till förmån för eget 

förslag. 

 

”Förslag till beslut 

1. Stadsdelsnämnden avslår förvaltningens förslag till beslut. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar att uppdra åt förvaltningen att 

igångsätta ett upphandlingsförfarande av fritidsgårdsverksamhet i 

Hjulsta. Egenregi-anbud ska inte ges.  

3. Fritidsgården ska rikta sig åt alla ungdomar i Hjulsta med 

verksamhet som har möjlighet att tilldra sig killar såväl som tjejer. 
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Motivering: 

Vi är överens med majoriteten om behovet av en ny fritidsgård i 

Hjulsta. Det har varit ett starkt önskemål från ungdomarna själva och 

det är glädjande att det finns en tvärpolitisk enighet i nämnden om att 

önskemålet ska tillgodoses. 

 

Vi är dock tveksamma till att fritidsgården ska drivas i kommunal 

regi. Erfarenheterna från driften av Blå huset i Tensta visar med all 

tydlighet att fristående aktörer är bättre på att driva 

fritidsgårdsverksamhet – och då även för en lägre kostnad än vad 

kommunen själv kan åstadkomma. Vi vill därför se ett normalt 

upphandlingsförfarande där kommunen inte ska lägga egenregianbud. 

 

Vi anser också att en ny fritidsgård i Hjulsta ska rikta sig mot alla 

ungdomar i stadsdelen. Både killar och tjejer ska finna att 

verksamheten är intressant och lockande och ingen ska känna sig 

utestängda från att delta i fritidsgårdens aktiviteter.  

 

  ________________ 
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§ 34   

Svar på skrivelse om ett lokalt poliskontor i stadsdelen 

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på skrivelsen.  

 

Ärendet 
Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning har fått i uppdrag av 

stadsdelsnämnden att bereda svar på inkommen skrivelse från  

Ole-Jörgen Persson (M) om ett Lokalt poliskontor i stadsdelen. 

Skrivelsen framhåller vikten av ett lokalt poliskontor i södra Järva ur 

ett trygghetsskapande och brottsförebyggande perspektiv. 

Förvaltningen delar skrivelsens uppfattning av vikten av en polisiär 

närvaro i området och framför ett önskemål om att polisen hanterar 

lokalfrågan i södra Järva snarast. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 17 februari 2015. 

Dnr 1.6-931/2014 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ____________________ 
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§ 35  

Revidering av arbetsformer för lokala Brottsförebyggande 
rådet 

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner arbetsformer för lokala 

brottsförebyggande rådet. 

 

Ärendet 
Stadsdelsförvaltningen har reviderat arbetsformerna för lokala 

Brottsförebyggande rådet från 2009.  

Orsaken till att förvaltningen väljer att revidera arbetsformerna är att 

stadsledningskontoret 2013 tog fram nya riktlinjer för det 

brottsförebyggande arbetet inom Stockholms stad.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 3 mars 2015. 

Dnr 1.1-140/2015 

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  __________________ 
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§ 36   

Anmälan av månadsrapport för februari 2015 

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner månadsrapporten för februari 2015. 

 

Ärendet 

 Den senaste statistiken för sjukfrånvaro visar på totalt 7,72 

procent sjukfrånvaro för den senaste 12 månaders perioden. Det är 

en minskning om 0,13 procentenheter jämfört med november 

månad.  

 Förvaltningen prognostiserar en budget i balans efter 

resultatöverföring. Äldreomsorgen prognostiserar ett 

budgetunderskott, medan övriga verksamheter har en budget i 

balans eller ett prognostiserat budgetöverskott. Individ och 

familjeomsorgen prognostiserar ett överskott som beror på medel 

som avsatts för ärenden som ska övergå från individ- och 

familjeomsorg till funktionsnedsättning.   
 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 6 mars 2015. 

Dnr 1.2.1-005/2015 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  __________________ 
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§ 37   

Underlag för budget 2016 med inriktning mot 2017 och 
2018 

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden godkänner underlag till budget 2016 med 

inriktning 2017 och 2018 och överlämnar till kommunstyrelsen. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar om omedelbar justering i detta ärende. 

 

Ärendet 
Under planperioden arbetar nämnden med ett antal satsningar inom 

prioriterade verksamhetsområden vilket framgår av ärendet nedan. 

Parallellt med detta påbörjar nämnden uppdrag i linje med nya 

inriktningsmål och prioriteringar. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 6 mars 2015. 

Dnr 1.1-081/2015 

 

Förslag till beslut 
Ordföranden Awad Hersi m.fl. (MP), Anna Jonazon m.fl. (S) Rashid 

Mohamed (V) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom 

förvaltningens förslag. 

 

Vice ordföranden Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) lade fram ett eget 

förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom 

det. 

 

Bengt Porseby (FP) anmälde att FP inte deltar i beslutet. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta MP+S+V:s förslag. 

 

Reservation 
Reservation anmäldes av vice ordföranden Ole-Jörgen Persson (M), 

Dennis Wedin (M), Markku Sirviö (M), Markus Birgander (M), 

Naemi Karlsson (M) till förmån för eget förslag. 
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”Förslag till beslut 

1. Stadsdelsnämnden avslår förvaltningens förslag till beslut. 

2. Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att utarbeta ett nytt 

förslag till underlag för budget 2016 med inriktning 2017 och 

2018 utifrån de förutsättningar som ges i Moderaternas 

budgetreservation i kommunfullmäktige samt Moderaternas 

reservation gällande stadsdelsnämndens verksamhetsplan för 

2015”.  

 
Särskilt uttalande 
Ordföranden Awad Hersi m.fl.(MP), Anna Jonazon m.fl. (S) Rashid 

Mohamed (V) lade fram ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Demokratiuppdragets ambition är att stärka den lokala civila 

samhället. Ett tydligt mål med uppdraget är högt valdeltagande där det 

lågt, och valdeltagandet är extremt lågt i delar av stadsdelen. En viktig 

del av ett fördjupat demokratiarbete är ett starkt förningsliv. Vi 

behöver hitta en modell för samverkan mellan med folkrörelserna och 

offentligheten, och involvera fler människor i det dagliga och 

långsiktiga demokratiarbetet. 

 

Ett strategiskt område för nämnden är utfasning av farliga kemikalier 

inom förskolan. Som ett led i detta arbete ska all personal utbildas 

inom kemikalieområdet. Förskolorna ges stöd i arbetet med 

inventering och utfasning av material som innehåller farliga ämnen. 
Stadsdelen bör sträva efter att delta i stadens pilotstudie i syfte att utreda 

hur barn och foster kan skyddas bättre mot farliga kemikalier i framtiden.  

Lilla Tensta byggs enligt SISABs konceptförskola. Under 

planperioden beräknas åtta avdelningar byggas i samarbete med 

SISAB. Projektet ska ha en hög miljöprofil med fokus på minsta 

möjliga användning av farliga kemikalier och låg energianvändning. 
 

Stadsdelen parker är viktiga lungor förinvånarna.  Skötseln av park- och 

grönområden sker med utgångspunkt från de nationella miljömålen, 

särskilt ett rikt växt- och djurliv, som bland annat slår fast att ” 

Tätortsnära natur som är värdefull för friluftslivet, kulturmiljön och den 

biologiska mångfalden värnas och bibehålls samt är tillgänglig för 

människan.” Miljöarbetet i stadsdelens park- och grönområden är 

långsiktigt, går att följa och ger utrymme för biologisk mångfald, och den 

utförs av entreprenörer med ekologisk kompetens. 
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Energiförbrukning och utsläpp minskas samtidigt som de långsiktiga 

kostnaderna sjunker. Detta uppnås bland annat genom att kollektiva 

färdmedel och cykeltransporter uppmuntras där så är möjligt. 

 

 En förutsättning för detta är god framkomlighet för cyklister och 

gångtrafikanter. Det innebär bland annat bra vägunderhåll, god 

snöröjning, bra parkeringsmöjligheter för cyklar och enkla 

förbindelsestråk som är lätta att hitta genom tydlig skyltning. Detta 

utvecklas i samarbete med trafikkontoret. 

Jämlikt uppväxtvillkor är prioriterat mål för majoriteten därför är det av 

stor vikt att stadsdelen fortsätter att motverka 

hemlösheten/trångboddheten för barnfamiljer och inleder samarbete med 

SHIS för att bekämpa otrygga boende för barnfamiljer. 

Förvaltningen ska komma närmare till medborgarna, därför behöver vi ta 

viktiga steg för att komma igång med byggnationen av nytt 

förvaltningskontor i Tensta tillsammans med utbildningsförvaltningen 

och arbetsmarknadsförvaltningen”. 
 

  ___________________ 
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§ 38   

Fyllnadsval till Brottsförebyggande rådet  

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden beslutar att utse Azad Hassan (S) till ledamot i 

brottsförebyggande rådet. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar att utse Jenny Storm Gillberg (S) till 

ersättare för Azad Hassan i brottsförebyggande rådet. 

3. Stadsdelsnämnden beslutar om omedelbar justering av ärendet. 

 

Ärendet 
Stadsdelsnämnden utsåg den 2 januari 2015 ledamöter och ersättare i 

stadsdelsnämndens brottsförebyggande råd. Ledamot och ersättare är 

vakanta. De vakanta platserna ska tillsättas. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 3 mars 2015. 

Dnr 1.1-138/2015 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ________________ 
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§ 39   

Fyllnadsval till Näringslivsrådet  

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden beslutar att utse Celal Altun (S) till ledamot i 

näringslivsrådet. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar att utse Mecide Gulenay (S) till 

ersättare för Celal Altun i näringslivsrådet. 

3. Stadsdelsnämnden beslutar om omedelbar justering av ärendet. 

 

Ärendet 
 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 3 mars 2015. 

Dnr 1.1-139/2015 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ___________________ 
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§ 40  

Entledigande som ledamot och ordförande i Sociala 
delegationen 

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden beslutar att entlediga ordföranden Stephan 

Gullberg (MP) från sitt uppdrag i Sociala delegationen. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar att entlediga ledamoten Rashid 

Mohammed (V) från sitt uppdrag i Sociala delegationen.  

3. Stadsdelsnämnden beslutar om omedelbar justering av ärendet.  

 

Ärendet 
Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 3 mars 2015. 

Dnr 1.1-120/2015  

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _________________ 
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§ 41  

Fyllnadsval till Sociala delegationen 

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden beslutar att utse Rashid Mohammed (V) till 

ordförande i Sociala delegationen. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar att utse Stephan Gullberg (MP) till 

ledamot i Sociala delegationen. 

3. Stadsdelsnämnden beslutar om omedelbar justering av ärendet. 

 

Ärendet 
Ordförande Stephan Gullberg (MP) och ledamot Rashid Mohammed 

(V) i sociala delegationen har begärt entledigande från sina uppdrag.  

De vakanta platserna ska tillsättas.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 3 mars 2015. 

Dnr 1.1-121/2015 

 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ___________________ 
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§ 42  
Delegation och förordnande i ärenden enligt LVU (1990:52) 
och LVM (1988:870) 

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden förordnar med anledning av fyllnadsval 

ordföranden i sociala delegationen Rashid Mohammed (V), rätt 

att fatta beslut  

enligt 6 § LVU   om omedelbart omhändertagande 

enligt 9 § LVU   om upphörande av omedelbar  

                                   omhändertagande 

enligt 11 § LVU   om var och hur vården ska ordnas 

enligt 27 § LVU   om tillfälligt flyttningsförbud. 

enligt 13 § LVM   om omedelbart 

omhändertagande 

2. Stadsdelsnämnden delegerar med anledning av fyllnadsval till 

ordföranden i sociala delegationen Rashid Mohammed (V) rätt 

att fatta beslut 

enligt 30 § LVU         om upphörande av tillfälligt  

                                                flyttningsförbud 

enligt 45 § 1 och 2 LVM begäran om biträde av polismyndighet 

för att föra en missbrukare till 

beslutad läkarundersökning eller föra 

den som ska beredas vård eller som är 

omedelbart omhändertagen till ett 

LVM-hem eller sjukhus. 

3. Anmälan av beslut tagna genom förordnande och delegation ske 

i enlighet med detta tjänsteutlåtande. 

4. Stadsdelsnämnden beslutar om omedelbar justering. 

 

Ärendet 
Stadsdelsnämnden förordnar vid sidan av ordföranden ett antal 

nämndledamöter att fatta beslut enligt 6, 11 och 27 §§ samt 43 § 1 st 2 

p lagen med särskilda bestämmelser om vård av unga (LVU) och 13 § 

lagen om vård av missbrukare i vissa fall (LMV). Vidare delegeras 

beslut enligt 9 och 30 §§ LVU samt 45 § 1 och 2 LVM . 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 3 mars 2015. 

Dnr 1.1-141/2015 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _____________________ 
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§ 43   

Förordnande enligt lagen med särskilda bestämmelser om 
vår av unga (LVU)  

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden förordnar ordförande i Sociala delegationen 

Rashid Mohammed (V), vice ordförande i Sociala delegationen 

Ole-Jörgen Persson (M) och ledamoten Anna Jonazon (S) rätt att 

fatta beslut enligt LVU § 43 1 p.  

2. Stadsdelsnämnden förordnar ordförande i Sociala delegationen 

Rashid Mohammed (V), vice ordförande i Sociala delegationen 

Ole-Jörgen (M) och ledamoten Anna Jonazon (S) samt nedan 

nämnda tjänstemän vid stadsdelsförvaltningen att begära 

polishandräckning för att genomföra beslut om vård eller 

omhändertagande enligt LVU § 43 2 p inom nämndens eget 

ansvarsområde.  

Tjänstemän vid stadsdelsnämnden: Jens Arnesson, Lisa Björlin, Sara 

Borgia, Anne Hiller, Leif Jarlebring, Jens Lindberg, Marie Sjöberg, 

Inger Zettergren, Maria Johansson, Maria Andersson, Linnea Hjelm  

 

Ärendet 
Beslut om att begära polishandräckning enligt LVU kan inte 

delegeras. Däremot kan särskilda tjänstemän förordnas av nämnden 

att fatta sådana beslut. Delegation att fatta ett beslut innebär således 

att ett beslut får fattas av innehavare av viss befattning medan 

förordnande att fatta ett beslut är personligt. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 4 mars 2015. 

Dnr 1.1-144/2015 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  __________________ 

 


